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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

If you would like to comment on this proposed change, you may file your comments in writing or by phone: 

• Email:  TellMuni@SFMTA.com with subject line “1 California Transit Lanes Public Hearing”  
• Phone:  415.646.2350 
• Mail:  Attn: Amy Fowler, SFMTA, 1 South Van Ness Avenue, 3rd Floor, San Francisco, CA 94103 

 415.646.2350: For free interpretation services, please submit your request 48 hours in advance of meeting. / 如果需要免費口語翻譯，請於會議

之前 48 小時提出要求。/ Para servicios de interpretación gratuitos, por favor haga su petición 48 horas antes de la reunión. / Para sa libreng 
serbisyo sa interpretasyon, kailangan mag-request 48 oras bago ang miting.   
 
All comments will be reviewed by project staff and will be entered into the public record.  
Comments will be considered by the SFMTA Board at a future meeting before a decision is made. 

 

SFMTA.com/TempLanes1Cal 

A public hearing for the proposals below will be held online from 
February 13- 26, 2023 

Clay Street, south side, Stockton Street to Grant Avenue 
Permanently establish the existing bus lane, 3 p.m. to 6 p.m., Monday through 
Friday (no new street changes) 

Sacramento Street, south side, Stockton to Mason streets 
Rescind tow-away, no stopping, 4 p.m. to 6 p.m., Monday through 
Friday (restores approximately 30 residential permit parking spaces during the 
evening peak)  

Find out more at SFMTA.com/TempLanes1Cal.  
 

 

如果您要就我們的建議發表意見，您可以遞交文字意見或者打電話： 

電郵：TellMuni@SFMTA.com 

電話號碼: 415.646.2350 

郵寄：Amy Fowler, SFMTA, 1 South Van Ness Avenue, 3rd   Floor, San Francisco, 

CA 94103 

所有意見都會由項目工作人員審核，並將載入公共記錄。 

三藩市交通局董事會在未來的會議上將考慮這些意見，然後做出決定。 

After evaluation showing quicker travel times for Muni riders, the SFMTA proposes to make the temporary afternoon 
transit lane hours on Clay Street between Stockton Street and Grant Avenue permanent. No further street changes are 
proposed on this block. 

In response to feedback about parking supply, we are proposing to restore afternoon peak-hour parking on the south 
side of two blocks of Sacramento between Mason and Stockton streets. This would add approximately 30 residential 
permit parking spaces from 4-6 p.m.   

 

 

 

 
 

SFMTA 
Virtual Public Hearing 
February 13 - 26, 2023 

You may provide public comment on 
these proposals during our virtual public 
hearing, anytime beginning Monday, 
February 13,   9 a.m. through Sunday, 
February 26, 11p.m.  

 
三藩市交通局綫上公聽會 
2023 年 2 月 13 日到 26 日 

您可以在我們綫上公聽會期間時就我們

的建議發表意見。時間是 2 月 13 日周一

早 9 點到 2 月 26 日周日晚 11 點。 
 

 
 

SFMTA.com/TempLanes1Cal 

經過評估證明出公交專行車道可以加快公車運行速度，三藩市交通局決定在

Stockton 和 Grant 街之間的 Clay 街實施下午時間内公交專行車道計劃。此外

不會對該路段做任何變動。 

為回應民衆增加停車位的要求，我們建議恢復在 Mason 街和 Stockton 街之

間的 Sacramento 街的南側道邊允許下午高峰期停車。這將在下午 4 點到 6
點之間增加大約 30 個許可證停車位。 
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